
Vragen aan het college van B&W Albrandswaard n.a.v. BenA Welzijn d.d. 15-5-2023 

Integrale huisvesting onderwijs (IHP) 

1. Staan de schoolbesturen van de Julianaschool en de Don Bosco school volledig achter dit 
raadsvoorstel? Zo ja, waar blijkt dit uit? Zo nee, welke kanttekeningen plaatsen zij bij dit 
raadsvoorstel? 

2. Wat is de status van de grond waarop de uitbreiding van de Don Bosco school gebouwd zou 
kunnen worden? Stelt het Bisdom deze grond ter beschikking (om niet of onder 
voorwaarden)? Of koopt de gemeente deze grond? 

3. In een eerdere B&A is benoemd dat de Julianaschool op de nieuwe lokatie ‘inclusief 
onderwijs’ gaat aanbieden. Denkt de wethouder dat het kavel wat nu aangewezen is 
hiervoor geschikt is. Zo ja, waarom?  

4. Wanneer worden de genoemde tijdelijke noodlokalen voor deze scholen gerealiseerd en met 
welk kwaliteitsniveau? 

5. Is het college bereid actief te helpen bij het oplossen van andere zichtbare groeiproblemen, 
zoals het (mede)organiseren van voldoende fietsparkeerplekken bij de scholen en 
noodlokalen? 

6. Waarom heeft het college nu nog geen (eerste) beeld van andere benodigde investeringen, 
zoals aanpassingen in de openbare ruimte en maatregelen voor verkeersveiligheid? 

7. Is de beoogde nieuwbouwlocatie aan de Rivierweg wel geschikt voor een school als het gaat 
om luchtkwaliteit en geluidseffecten veroorzaakt door het verkeer? 

8. Op basis van welke informatie concludeert het college dat de huidige looproute via de 
Tijsjesdijk veilig is voor kinderen (zie pagina 31 IHP)? Er is daar nu geen doorgaand voetpad. 

9. Hoe kan het dat het college spreekt over de ‘Dorpskade’(zie pagina 31 IHP)? 
10. Hoe ziet het college de relatie tussen de huidige planvorming voor aanpassing van de 

weginrichting van de Dorpsdijk en de - in dit IHP - voorgestelde uitbreiding van de Don Bosco 
school? Zijn de consequenties van deze uitbreidingsplannen al verwerkt in de planvorming 
voor de Dorpsdijk? Zo ja, waar blijkt dit uit? Zo nee, is het dan niet verstandig de planvorming 
voor de Dorpsdijk hierop aan te passen voordat tot uitvoering wordt overgegaan? Welke 
keuze wil het college hierin maken? 

 
 


